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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2019/20:908 Välfärdsbrott

Bidragsfusk är tyvärr mycket vanligt, och särskilt omfattande är det inom 
assistansersättningen. Detta är mycket allvarligt, inte bara för de ekonomiska 
förlusterna för samhället utan även för att det skadar skattebetalarnas 
förtroende. 

Pengar som ska gå till utsatta människor går i stället rakt in i brottslingarnas 
fickor. 

Nyligen uppmärksammades i medierna ett fall med en man som fejkat sjukdom 
och fått assistansersättning utbetald. Försäkringskassan hade betalat ut nästan 
16 miljoner till mannen. Ytterligare åtta personer var inblandade i härvan. Sju 
av dem hade fått betalt som assistenter trots att de inte utfört något arbete.

Åklagaren valde att inte åtala två av dessa, trots att det fanns bevisning. 
Åklagarens motivering var att det skulle bli för dyrt, då rättegångskostnaderna 
beräknades bli ca 1 miljon kronor. Straffvärdet var för lågt; åklagaren 
förväntade sig en villkorlig dom för dessa två brottslingar.

Min fråga till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson är:

 

Anser ministern att det är rimligt att personer slipper straff på detta sätt, och 
vad avser ministern att göra konkret för att motverka problemet?

………………………………………

Ellen Juntti (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-02-07
Besvaras senast
2020-02-19 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


